

## 企业账户开户时限

尊敬的客户：

为积极响应中国人民银行的号召，优化企业开户服务，提高企业开户效率，缩短开户时间，我行优化了企业开户服务流程。原则上企业账户可在客户完整签署并提交符合我行要求的所有开户文件后的四个工作日内完成开立操作，其中，小微企业可在受理开户申请之日起两个工作日内完成开户审核。如有任何疑问，请拨打星展企业一线通电话 4008218881/每周 一至周五上午 9:00 至下午 6:00 (不含国定假日)。

星展银行(中国)有限公司

本文件更新于 2021 年 3 月 30 日

## The Time Limit for Corporate Accounts Opening

Dear Customers:

In order to actively echo PBOC's calling to Optimize accounts opening service, improve the efficiency and shorten the turnaround time, DBS China has optimized the process of corporate account opening services: corporate accounts opening can be completed within four business days in general after the customer has signed and submitted all the account opening documents that fulfilled the bank's requirements, of which the account opening document's review for small & micro-enterprises can be completed within two business days from the date on receiving the accounts opening application. If you have any questions, please call DBS BusinessCare hotline: 4008218881, available at 9:00am -6:00pm from each Monday to Friday (excluding national holidays).

DBS Bank (China) Limited

Updated on March 30, 2021